



2024-2025 年度 學校活動家長通告

各位家長：

貴子弟已獲取錄，參加 STEM 教育組舉辦的『RoboKit 韓國機械人 (Level 2) 班』。
詳情如下：

活動名稱：	RoboKit 韓國機械人 (Level 2) 班
性質：	提升同學對科學、科技、工程及數學領域的興趣，訓練創意及邏輯思維。
對象：	中一至中四各班 參加人數：12 人
負責老師：	杜家偉老師
日期：	18/01、25/01、15/02、08/03 及 15/03/2025 (星期六) (共 5 堂)
時間：	9:00am - 12:00nn
地點：	本校六樓 STEM Room
備注：	是次活動內容具以下元素： <input checked="" type="checkbox"/> 1. 靜態活動 <input type="checkbox"/> 2. 劇烈活動 <input type="checkbox"/> 3. 戶外體力消耗 <input type="checkbox"/> 4. 較長時間戶外逗留 ★如患有心臟、呼吸系統或慢性疾病的同學，請諮詢醫生意見是否適宜參與包括上述 2、3 或 4 項的活動。

注意事項：

1. 參加者不需要穿著校服，唯需要攜帶學生証。
2. 每次活動均需作點名紀錄。學生因事缺席，請預先交家長信予負責老師。
3. 參加者必須遵守校規，並絕對服從負責老師指導。
4. 假若在活動進行中天氣轉壞或有突發事情出現，以致活動需要終止，負責老師將在安全情況下安排學生盡快返回家中。

學務組主任
韓江 老師

2025 年 1 月 8 日

學校活動家長通告 回 條

本人收到 貴校通告編號(AC24-25_75)，並 *同意 / 不同意 小兒參加 RoboKit 韓國機械人 (Level 2) 班，對有關詳情亦已知悉。(*請刪去不適用者)

學生姓名：_____ 班別：_____ 學號：_____

家長或監護人簽署

日期：_____

請於 10/01/2025 或之前簽妥電子通告或把紙本回條交回杜家偉老師。若限期前沒有回覆，則當作放棄參加此活動論。



2024- 2025 Activity circular

Dear Parents,

Your son is admitted in the following activity held by the STEM Department:

Activity :	Robotics Training Course (RoboKit Level 2)								
Participants :	F.1 to F.4 students								
Teacher in charge :	Mr. To Ka Wai								
Date :	18/01、25/01、15/02、08/03 及 15/03/2025 (Saturday) (5 lessons in total)								
Venue :	STEM Room (6 th Floor)								
Quota :	12 Students								
Time :	9:00 am - 12:00 nn								
Remark :	<p>Elements included for the activity</p> <table><tr><td><input checked="" type="checkbox"/></td><td>1. Static activity</td><td><input type="checkbox"/></td><td>2. Strenuous activity</td></tr><tr><td><input type="checkbox"/></td><td>3. Stamina consuming</td><td><input type="checkbox"/></td><td>4. Expose in out-door for longer period</td></tr></table> <p>*Students with heart disease, asthma or chronic respiratory diseases should consult their doctor`s advice before participating in activities with element 2, 3 and 4.</p>	<input checked="" type="checkbox"/>	1. Static activity	<input type="checkbox"/>	2. Strenuous activity	<input type="checkbox"/>	3. Stamina consuming	<input type="checkbox"/>	4. Expose in out-door for longer period
<input checked="" type="checkbox"/>	1. Static activity	<input type="checkbox"/>	2. Strenuous activity						
<input type="checkbox"/>	3. Stamina consuming	<input type="checkbox"/>	4. Expose in out-door for longer period						

Important reminders:

1. Participants are not required to wear the school uniform, while they still have to bring along with their student cards.
2. Attendance records will be kept for every activity. If students are absent for any reason, please submit a parents' letter to the teacher in charge.
3. Students must follow the school rules and obey the instructions of the teacher.
4. In the event of inclement weather or unforeseen circumstances during the activity, the teacher will make arrangement for students to return home as soon as possible.

Yours faithfully,

Head of Board of Academic Studies
Mr. Hon Kong

8th January, 2025

-----Reply Slip-----

I have read the letter noticed about the (AC24-25_75) "Robotics Training Course (RoboKit Level 2)". I **agree / do not agree*** my son will participate in the activity. * Please delete as appropriate

Student`s Name : _____ Class : _____ Class number : _____

Parent`s Name : _____

Parent`s Signature : _____

Date : _____

Please reply to eClass on or before 10th January 2025. Late reply will be treated as declining the offer.



Robotics Training Course (RoboKit Level 2) Balloting Result

Dear Parents,

Thank you for your support of the **Robotics Training Course (RoboKit Level 2)**. We regret to inform you that your child was not selected to join the activity at this round. We will keep you well-informed of any other rounds of activities in the future.

Head of Board of Academic Studies
Mr. Hon Kong

School Activity Circular Reply Slip

I have read and I acknowledge the “Robotics Training Course (RoboKit Level 2) Balloting Result”. (AC 24-25_76)

Parent’s signature: _____

Date: _____

Please sign the e-Notice or return this circular on or before 10/01/2025 to Mr. To Ka Wai.

Hong Kong Tang King Po College

香港鄧鏡波書院



多元學習，自主自強
探索生命，追求善美
(AC 24-25_76)
8th January, 2025

『RoboKit 韓國機械人 (Level 2) 班』落選通知

致各位家長：

感謝各位家長踴躍支持『RoboKit 韓國機械人 (Level 2) 班』。由於報名人數踴躍，經抽籤後，惜貴子弟未能獲取錄，特此通知。

本組將於稍後舉行更多其他 STEM 活動，屆時敬請家長留意。

學務組主任
韓江 老師

2025 年 1 月 8 日

學校活動家長通告 回 條

本人收到 貴校通告編號 (AC24-25_76)，已知悉小兒未能獲選參加 貴校『RoboKit 韓國機械人 (Level 2) 班』活動。

家長簽署：_____

日 期：_____

請於 10/01/2025 或之前簽妥電子通告或把紙本回條交回杜家偉老師。